
 

 

 

 

 

 

                          Z á p i s  z jednání valné hromady Svazku obcí Drahanská vrchovina 

                                    konané dne 29.11.2022 na v GRIL TOUR Protivanov 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Přítomni : dle prezenční listiny (viz. příloha) 

Hosté :     Marie Pejřová – hospodářka,  Milan Vybíhal - MIS 

 

Program:     1.  Zahájení     

                          2.  Volba nového předsednictva a kontrolní komise 

        3.  Rozpočtová opatření 2022 

                               4.  Rozpočet svazku na rok 2023 

   5.  Vodné na rok 2023 

   6.  Limit na samostatná rozpočtová opatření předsedy svazku 

                               7.  Diskuse 

                              8.  Závěr 

 

Bod 1 

Předsedající předseda svazku Jiří Szymsza přivítal všechny přítomné, včetně hostů, seznámil s počtem 

přítomných zástupců obcí v počtu 15 a konstatoval, že je tedy valná hromada usnášeníschopná. Následně 

seznámil s vyvěšeným programem. K tomu nebyly žádné připomínky ani doplnění, nechal jej tedy předseda 

schválit. Zástupci program jednohlasně schválili. 

Hlasování :   pro : 15 ,  proti :  0 ,  zdržel se: 0 

 

Dále určil předseda zapisovatelkou zápisu paní Marii Pejřovou. Navrhl návrhovou komisi ve složení 

Bronislava Krénarová a Monika Tmé. Za ověřovatele zápisu navrhl Miroslava Hrstku a Milana Marka. 

Jiné návrhy nebyly, a tak ty předložené byly schváleny. 

Hlasování :   pro : 15 ,  proti :  0 ,  zdržel se: 0 

 

Bod 2 

Předsedající uvedl, že je po volbách a podle stanov čl.7 odst.2 je stanoveno, že se musí po volbách do 

zastupitelstev obcí zvolit nové předsednictvo svazku a kontrolní komisi. Každá obec si zvolila své nové 

zástupce, takže bývalé předsednictvo i komise zaniká odvoláním valnou hromadou. Tento způsob 

předsedající navrhl, aby byly stanovy dodrženy. Následně vyzval přítomné k hlasování o odvolání bývalého 

předsednictva svazku a kontrolní komise a valná hromada bývalé předsednictvo i komisi odvolala. 

Hlasování :   pro : 15 ,  proti :  0 ,  zdržel se: 0 

 

Jako další krok navrhl předsedající, aby jednotlivé obce zastupovali i v novém předsednictvu starostové 

členských obcí. 

Bousín – Monika Tmé 

Drahany – Milan Marek 

Niva – Lucie Pavlíková 

Protivanov – Alois Kolář 

Otinoves – Petr Kolář 

Rozstání – Petr Kraus 

Vysočany – Josef Ovad 

 

Valná hromada tento návrh schválila a nové předsednictvo bylo zvoleno ze starostů obcí, tedy opět v počtu 

7. 

Hlasování :   pro : 15 ,  proti :  0 ,  zdržel se: 0 

 

Na to vyzval předsedající, aby si nové předsednictvo schválilo nového předsedy svazku a své dva 



místopředsedy. Předsednictvo hlasovalo veřejně a po krátké diskusi přijal kandidaturu, po návrhu ostatních 

členů, starosta obce Otinoves – Petr Kolář. Předsedající nechal hlasovat nové předsednictvo o tomto návrhu. 

Petr Kolář byl jednohlasně zvolen jako nový předseda svazku. 

Hlasování pouze členů předsednictva:   pro : 6 ,  proti :  0 ,  zdržel se: 1 (Petr Kolář) 

 

V tomto okamžiku navrhl bývalý předseda svazku Jiří Szymsza novému předsedovi Petrovi Kolářovi, aby 

již sám valnou hromadu řídil. Petr Kolář požádal bývalého předsedu, aby tuto hromadu dořídil až do 

konce. Předsedající souhlasil a pokračoval volbou místopředsedů. 

Členové předsednictva navrhli jako 1. místopředsedu svazku starostu Vysočan, pana Josefa Ovada. A ten 

byl předsednictvem zvolen. 

Hlasování pouze členů předsednictva:   pro : 6 ,  proti :  0 ,  zdržel se: 1 (Josef Ovad) 

 

Jako 2. místopředsedu svazku navrhlo předsednictvo starostu Protivanova pana Aloise Koláře. Také ten 

byl členy předsednictva zvolen. 

Hlasování pouze členů předsednictva:   pro : 6 ,  proti :  0 ,  zdržel se: 1 (Alois Kolář) 

 

Předsedající dále pokračoval s informací, že jednotlivé obce jsou zastupovány podle čl. 6.3 stanov, 

zvolenými zástupci obcí, které zvolilo jejich zastupitelstvo. Podle sdělení jednotlivých starostů jsou to 

tedy tito členové: 

Bousín – Monika Tmé 

Drahany – Milan Marek, Petr Mikita, Dana Havlíková 

Niva – Lucie Pavlíková, Radim Hýbner 

Otinoves – Petr Kolář, Hana Janečková 

Protivanov – Alois Kolář, Miroslav Kitner, Bronislava Krénarová 

Rozstání – Petr Kraus, Dana Hudcová, Miroslav Hrstka   

Vysočany – Josef Ovad, Bořivoj Sekanina, Radek Hejč  

 

Předsedající konstatoval, že podle čl. 8.1. stanov, je třeba zvolit pětičlennou kontrolní komisi, kterou volí 

celá valná hromada, za člena kontrolní komise nemůže být volen člen předsednictva.  

Po krátké diskusi byli navrženi jednotliví zástupci obcí:  Bořivoj Sekanina, Bronislava Krénarová, Petr 

Mikita, Dana Hudcová a Radek Hejč. 

Předsedající nechal o návrhu složení nové kontrolní komise hlasovat a celá valná hromada tuto kontrolní 

komisi schválila podle návrhu. 

Hlasování :   pro : 15 ,  proti :  0 ,  zdržel se: 0 

 

Předsedající tedy vyzval nové členy kontrolní komise, aby si ze svého středu zvolili předsedu a 

místopředsedu. 

Nejdříve byl veřejně volen předseda. Členové komise navrhli Bronislavu Krénarovou a tento návrh byl 

schválen. 

Hlasování pouze členů kontrolní komise:   pro : 4 ,  proti :  0 ,  zdržel se: 1 (Bronislava Krénarová) 

 

Následovala volba místopředsedy kontrolní komise. Členové navrhli Bořivoje Sekaninu. Hlasování 

proběhlo opět veřejně a návrh byl schválen. 

Hlasování pouze členů kontrolní komise:   pro : 4 ,  proti :  0 ,  zdržel se: 1 (Bořivoj Sekanina) 

 

Bod 3  

O provedených rozpočtových opatřeních č.5, 6, 7, 8, za rok 2022, která schválil předseda ve své 

působnosti, seznámila paní hospodářka. Valná hromada je vzala na vědomí. 

 

Bod 4 

S vyvěšeným návrhem rozpočtu na rok 2023 seznámila paní hospodářka a bývalý předseda svazku. 

V diskusi se probíraly a ujasňovaly jednotlivé položky. Členské příspěvky jednotlivých obcí zůstaly ve 

výši 10.000,-Kč /obec (neinvestiční příspěvek), u investičních příspěvků jednotlivých obcí se částka po 

diskusi zvýšila o 10.000,-Kč na 50.000,- Kč / rok.  

Celkové příjmy činí 1.128.345,94 Kč, výdaje 1.000.795,94 Kč, financování 127.550 Kč. 

Valná hromada upravený návrh schválila a tím i celý rozpočet na rok 2023 (viz. příloha). 

Hlasování :   pro : 14 ,  proti :  0 ,  zdržel se: 1 (Monika Tmé) 



 

Bod 5 

K bodu o vodném se vyjádřil zástupce MIS Protivanov, který je provozovatelem celé sítě vodovodu, pan 

Vybíhal. Ten seznámil přítomné s informacemi, které se týkají výpočtu vodného na příští rok, a to hlavně 

s údaji, od kterých se vyvíjí výpočet nové ceny vodného (podklady jsou přílohou tohoto zápisu). Dále řešil 

problémy s personálním obsazením některých úseků v MIS a že je třeba v příštím roce vypsat koncesní 

řízení na budoucího provozovatele vodovodu svazku, protože MIS má smlouvu do 30. 6. 2023. Pan Vybíhal 

odpovídal na jednotlivé dotazy přítomných zástupců a seznámil o stavu a potřebě obnovy majetku na 

vodovodu. Informoval o možnostech měření na vodoměrech přes elektronickou síť. Na to bývalý předseda 

podal doplňující informace, že se tato možnost již řešila s firmou PROVOD, kteří již nějaké zkušenosti mají. 

Je to ale dlouhodobá záležitost, na které se bude muset v budoucnu pracovat. Dále pak informoval pan 

Vybíhal, že na výpočet vodného zatím nemá velký vliv cena elektřiny, protože má MIS na rok 2023 cenu 

zafixovanou. Jinak by byla čísla ještě vyšší. Nakonec byl výpočet na vodné v částce 82,50 Kč za 1 m3 vody. 

Valná hromada řešila možnost malého navýšení, kvůli potřebě plnění fondu oprav. Po diskusi byla navržena 

cena vodného ve výši 85,50 Kč, vč. DPH. Tato cena byla valnou hromadou schválena. 

Hlasování: pro: 15, proti: 0, zdržel se: 0 

 

Bod 6 

Předsedající uvedl, že limit na provádění rozpočtových opatření pro nového předsedu svazku by mohl zůstat 

neomezený. Je to z důvodu, že se nemusí pak svolávat kvůli každé platbě předsednictvo. Přítomní po krátké 

diskusi hlasovali o neomezeném limitu pro předsedu svazku na provádění rozpočtových opatření  

(v příjmech, výdajích i ve financování). Valná hromada tento návrh schválila. 

Hlasování: pro: 15, proti: 0, zdržel se: 0 

 

Bod 7 

Končící předseda uvedl, že je objednáno zpracování hygienického provozního řádu, včetně posouzení rizik. 

Je to nutná součást, která se musí plnit do konce října 2023, a je o stavu vodovodu a jeho další životnosti. 

Dodavatelem je f. VODEX, ing. Jana Nečesánková, Smržice. Do 30.4. 2023 by mělo být vše hotovo. Cena 

94.380 Kč. Další cenová nabídka byla mnohem vyšší. Nabídky poptávala paní ing. Koudelková z MIS. 

V diskusi zazněly dotazy na možnost digitálních vodoměrů.  Bývalý předseda uvedl, že je to možné řešit až 

po výběru nového provozovatele, ale je to na dlouhou dobu a bude třeba počkat na nějaké dotace. 

Dotaz na legalizaci vrtů, které se ve svazku dokončily.  Bývalý předseda – bude se muset vyřídit povolení 

k nakládání s vodami a řešit přes projektanty napojení vrtů a ochranné pásmo každého vrtu. Opět 

dlouhodobá záležitost. 

 

V diskusi uvedla paní starostka Tmé, že skončil předseda svazku, který skoro celý rok plnil svoje úkoly, a 

je tedy pro návrh udělit mu odměnu za tuto činnost za rok 2022, protože na další valné hromadě již nebude 

přítomen. A protože bude končit i paní účetní, navrhuje odměnu i pro ni. Přítomní návrh podpořili a pro 

končícího předsedu svazku i pro paní účetní schválili mimořádnou odměnu ve výši 9 990 Kč každému. 

Hlasování: pro: 15, proti: 0, zdržel se: 0  

  

Bod 8 

Na závěr seznámila s přijatým usnesením paní Tmé. Končící předseda poděkoval všem za účast a 

popřál do další činnosti ve svazku mnoho úspěchů a valnou hromadu zakončil. 

 

 

 

Předseda svazku:  Petr Kolář   ---------------------------------- 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   Miroslav Hrstka  ---------------------------------- 

 

    Milan Marek   ---------------------------------- 

 
 


